
ALV 11 februari 2025 – Sparta Nijmegen 

Aanwezig:  Ramon van Rooij, Jordi van Nistelrooij, Sanne van den Boom, Heidi klein Tank, 

Vienna Migchielsen, Ping Huang 

Datum: 11 februari 2025 

Locatie: Online 

1. Opening 

Jordi opent de vergadering om 20.33 uur 

 

2. Vaststellen van het verslag van de vorige ALV 

Sanne leest het verslag voor en er zijn geen vragen. Daarmee is het verslag akkoord 

bevonden. 

 

3. Vaststellen van de jaarverslag van seizoen 2023-2024 

Sanne leest het verslag voor en er zijn geen vragen. Daarmee is het verslag akkoord 

bevonden. 

 

4. Verslag van de kascommissie seizoen 2023-2024 

De kascommissie bestond uit Ezra ten Haaf (lid) en Arjan Aubel (ouder). Ze hebben 

een kascontrole uitgevoerd en zijn akkoord gegaan met de gevoerde financiële 

administratie. Wat valt er op? Er is  contributie binnengehaald vanwege de stijging in 

leden. Het Vrijwilligersfeest is pas in oktober georganiseerd en de Grote clubactie 

heeft meer opgebracht dan verwacht. De bonnetjes zijn steekproefsgewijs gecheckt 

en goedgekeurd. Geen tegenstemmen dus de afrekening is aangenomen. 

 

5. Vaststellen van de jaarrekening van seizoen 2023-2024 

Vastgesteld. 

 

6. Voorstel voor de contributie voor seizoen 2025-2026 

Voorstel contributieverhoging 3,3% 

Inflatiecijfer bij CBS gekeken. Over de huidige contributiegetallen neergelegd. 

 

Aantal uur 
 

Contributie  
oud 

Contributie nieuw Verhoging 

1 € 193,00 € 199,50 € 6,50 

1,5 € 274,00 € 283,00 € 9,00 

2 € 345,50 € 357,00 € 11,50 

2,5 € 406,50 € 420,00 € 13,50 

3 € 457,50 € 473,00 € 15,50 

3,5 € 498,50 € 516,00 € 16,50 

 



 

7. Vaststellen van de begroting voor seizoen 2025-2026 

Jordi neemt de begroting voor 2025-2026 door. Er is dit jaar subsidie aangevraagd, 

dat was vorig jaar niet gedaan. De subsidie vanuit de gemeente is ongeveer 300 euro, 

als trainsters opleidingen gaan doen kunnen we nog een subsidie aanvragen. Voor de 

Grote clubactie is iets meer begroot. De inkomsten van de verkoop van de turnpakjes 

en de kosten van de Fundag worden 1 op 1 doorberekend dus verdienen we niks aan, 

net als het kamp, daarbij zijn ook de kosten gelijk aan de inkomsten. De vergoeding 

voor de leidsters ook geïndexeerd aan de inflatie. De assistenten die niet opgeleid zijn 

krijgen 2x per jaar een tegoedbon. Inkoop materiaal staat er nieuw op, het geld van 

de grote clubactie wordt hiervoor voor een deel gebruikt. Er staan notariskosten op 

ivm het aanpassen van de statuten. Er zijn geen vragen over dus de begroting is 

aangenomen. 

 

8. Aftreden en benoemen bestuursleden 

Heidi klein Tank treedt aan het eind van seizoen 2024-2025 als bestuurslid.  

Haar taken worden door Femke (communicatie) en Ramon (ledenadministratie). 

Femke Rutten en Ramon van Rooij treden toe tot het bestuur als algemeen 

bestuurslid. Geen tegenstemmen dus aangenomen om bij het bestuur te komen. 

Welkom! 

 

9. Rondvraag 

Ping:   Als er fluctuaties in de turnsters zijn hoe zie je dat terug in de  

begroting, hoe gaan jullie hiermee om? We hebben wachtlijsten en 

daar vullen we extra mee aan. Afgelopen jaar waren er meer turnsters 

dan begroot, dat geeft hogere inkomsten en afdrachten aan het KNGU. 

Er is ruimte in de begroting dus moet geen probleem zijn. 

Vienna:  Hoeveel turnsters staat er in de wachtrij? Heidi: 23 kinderen op de  

wachtrij (voornamelijk op de maandag in de Ark van Oost) 

 

10. Sluiting 

Jordi sluit de vergadering om 20.59 uur. 


